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Zápis č. 17 (107) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 26. 4. 2016 

Zasedání se konalo v 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Sekanina, Černocký, Lampa, Kotásek, Meduna, Fučík, Herout, Kolář, Sochor, 

Beneš, Hranický (11)  

Omluveni:  Kešner, Trčka (2) 

Hosté:   Zemčík, Bouša, Hajduk 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a případné schválení návrhu jmenování členů Disciplinární komise FIT 

VUT v Brně (děkan prof. Zemčík). 

4. Projednání a případné schválení návrhu rozdělení finančních prostředků na FIT VUT 

v Brně pro rok 2016 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Bouša, Ing. Hajduk) 

5. Informace z Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ. 

6. Různé. 

7. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda akademického senátu prof. Lukáš Sekanina, který na úvod přivítal 

všechny přítomné členy a hosty senátu. 

Ad 1) Schválení programu jednání  

Prof. Sekanina stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání a nechal 

o něm hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 26. 4. 2016 bez připomínek.  
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 16 (106) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 29. 3. 2016 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu jmenován členů Disciplinární komise 

FIT VUT v Brně (děkan prof. Zemčík) 

Pan děkan prof. Zemčík předložil AS FIT návrh č. 9/2016 na projednání a případné schválení 

návrhu na jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT v Brně pro funkční období 2016 – 

2018. 

Podle § 27, odst. 1, písm. f) zákona, č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů (zákon o vysokých školách), v souladu s Volebním a jednacím řádem 

Akademického senátu FIT VUT v Brně schvaluje akademický senát návrh děkana na 

jmenování členů Disciplinární komise FIT.  

Polovinu členů tvoří akademičtí pracovníci fakulty a druhou polovinu zástupci studentů (pouze 

jeden může být studentem doktorského studia). Návrh členů Disciplinární komise FIT VUT 

v Brně pro funkční období 2016 až 2018: 

Akademičtí pracovníci 

doc. Ing. František V. Zbořil, CSc. - předseda 

doc. Ing. Zdeněk Kotásek, CSc. 

prof. Ing. Adam Herout, Ph.D.  

Zástupci studentů  

Bc. Martin Kubíček (xkubic34), student NMSP  

Bc. Daniel Senčuch (xsencu00), student NMSP 

Bc. Jan Lamacz (xlamac00), student NMSP 

Funkční období členů Disciplinární komise FIT je dvouleté. 

Návrh členové AS obdrželi elektronicky předem.  

Prof. Sekanina nechal o předloženém návrhu hlasovat (Ing. Lampa nebyl u tohoto bodu 

přítomen).  

Hlasování 2 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 8 hlasů pro, 0 hlasů proti a 2 hlasy se zdržely.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT v Brně pro 

funkční období 2016 až 2018 v předloženém znění.  

Schválený dokument je uveden jako příloha č. 01 k tomuto zápisu a uložen v agendě 

Akademického senátu FIT a bude zveřejněn na úřední desce fakulty.  
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Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu rozdělení finančních prostředků na 

FIT VUT v Brně pro rok 2016 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Bouša, 

Ing. Hajduk) 

Podle § 27, odst. 1, písm. c) zákona, č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů (zákon o vysokých školách) na návrh děkana AS FIT schvaluje rozdělení 

finančních prostředků fakulty předložené děkanem a kontroluje jejich využívání.   

Návrh obdrželi členové AS v elektronické formě s předstihem. 

Návrh byl představen na minulém zasedání AS FIT 29. 3. 2016 a byl rovněž několikrát 

projednáván a diskutován Ekonomickou komisí AS FIT VUT v Brně. 

Prof. Sekanina předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který členy AS seznámil se 

stávající situací, a dále předal slovo tajemníkovi Ing. Boušovi, který členy AS stručně seznámil 

s předloženým návrhem.  

Prof. Sekanina rovněž poznamenal, že tento návrh bude případně schválen podmíněně, jelikož 

zatím není oficiálně schválen rozpočet VUT.  

Předseda EK AS FIT Ing. Lampa sdělil, že po zapracování požadavků projednávaných na 

zasedání EK nemá k předloženému návrhu připomínek a doporučuje jej k případnému 

schválení, s výjimkou investičního nákupu elektromobilu Tesla (2.500 tis. Kč) a vybudování 

nabíjecí stanice (200 tis. Kč), kde EK při hlasování tento návrh ke schválení nedoporučuje.   

Prof. Sekanina k tomuto tématu otevřel diskuzi, v rámci které byly vznesené dotazy 

zodpovězeny. 

Prof. Sekanina nechal hlasovat o návrhu na zařazení nákupu elektromobilu Tesla v hodnotě 

2.500 tis. Kč a nabíjecí stanice v hodnotě 200 tisíc Kč do návrhu na rozdělení finančních 

prostředků na FIT VUT v Brně pro rok 2016. 

Hlasování 3 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 2 hlasy pro, 8 hlasů proti a 1 hlas se zdržel.  

Usnesení 3 

AS FIT neschvaluje návrh nákupu elektromobilu Tesla a nabíjecí stanice a tudíž tyto položky 

nebudou zařazeny do návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně pro rok 

2016. 

Prof. Sekanina nechal hlasovat o tom, zda podmíněně AS FIT schvaluje předložené 

a navržené rozdělení finančních prostředků FIT VUT v Brně pro rok 2016 s tím, že jsme 

z něj vyjmuli částku na nákup elektromobilu Tesla v hodnotě 2.500 tis. Kč a nabíjecí stanice 

v hodnotě 200 tis. Kč a tyto prostředky přesunuly zpět do FRIMu. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  



Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

 

Strana 4 (celkem 5) 

Usnesení 4 

AS FIT projednal a podmíněně schválil návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT 

v Brně pro rok 2016 v předloženém znění a po vyjmutí částky na nákup elektromobilu Tesla 

v hodnotě 2.500 tis. Kč a nabíjecí stanice v hodnotě 200 tis. Kč a přesun těchto prostředků zpět 

do FRIMu. 

Prof. Sekanina poděkoval děkanovi prof. Zemčíkovi, tajemníkovi Ing. Boušovi 

a Ing. Hajdukovi za podrobný komentář k předloženému návrhu rozpočtu a předsedovi EK 

Ing. Lampovi za vyjádření stanoviska EK 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Na příštím AS FIT bude předložena Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT v Brně za 

rok 2015. Členové senátu ji obdrží v časovém předstihu. 

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ  

Bližší informace z jednání AS VUT jsou k dispozici na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat.   

Prof. Sekanina sdělil členům senátu aktuální informace od dr. Kočího z jednání Rady VŠ. 

Další bližší informace z jednání RVŠ jsou dostupné na webových stránkách rady zde: 

http://www.radavs.cz/.  

Ad 6) Různé  

Akademický senát FIT se rozhodl udělit „Pamětní list“ panu tajemníkovi Ing. Zdeňku 

Boušovi jako poděkování za jeho působení ve funkci tajemníka a jako ocenění výrazného 

přínosu k rozvoji fakulty v oblasti organizační a ekonomické a za mimořádné aktivity 

a zásluhy ve výstavbě a rozvoji areálu fakulty během funkčního období tajemníka 

v letech 2002 – 2016. 

Prof. Sekanina jménem členů senátu tímto Ing. Boušovi poděkoval a předal mu pamětní 

list. 

Ad 7) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Termín příštího řádného zasedání AS FIT bude stanoven podle aktuální situace 

a potřeby projednat případně schválit předložené body. Předpokládáme na konci května 

2016. 

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz.  

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat
http://www.radavs.cz/
mailto:fitsenat@fit.vutbr.cz
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Prof. Sekanina všem členům a hostům senátu poděkoval za jejich účast. 

 

 

Verifikovali:  prof. Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Ing. Petr Lampa, předseda Komory akademických pracovníků AS FIT v.r. 

Bc. Karel Beneš, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

 


